
حضور تیم ملی فوتبال کشورمان با تمامی نفرات خود 

در تورنمنت کافا انتقادات زیادی را در پی داشت. برخی 

از کارشناســـان اعتقاد داشته و دارند که این تورنمنت 

نتوانست محک خوبی برای تیم ملی باشد و شاید بهتر 

بود به لژیونرها استراحت داده شود. در سوی دیگر امیر 

قلعه نویی و دستیارانش اعتقاد دیگری دارند و نظرشان 

این اســـت که این تورنمنت و کنار هم بودن برای همه 

اعضای تیم ملی لازم بود و کمک زیادی به همدلی بیشتر 

آنها کرد. از طرفی توانستند برنامه های تهاجمی خود را 

نیز در این تورنمنت مقابل حریفان نه چندان قوی پیاده 

کنند. رحمان رضایی که سابقه چند سال بازی در فوتبال 

اروپا را در کارنامه فوتبالی خود دارد و هم اکنون نیز یکی 

از اعضـــای کادرفنی تیم ملی به حســـاب می آید، جزء 

اولین انتخاب های امیر قلعه نویی برای تقویت کادرش 

بود و در گفت وگویش با »فرهیختگان« به نوعی ســـعی 

کرد جواب منتقدان تیم ملی را بدهد. 

تورنمنت کافا غنیمتی بود 
رضایی در پاســـخ به این سوال که چرا تیم ملی در فیفا 

دی به این مهمی مجبور شـــد در تورنمنت کافا شرکت 

کند؟ گفت: »به قول خیلی ها بازی ها در مرحله گروهی 

با تیم های ضعیف بود. این را قبول داریم ولی تیم ملی 

شرایط خوبی برای انجام بازی های تدارکاتی نداشت و 

این تورنمنت غنیمت بود. دوباره بچه ها جمع شـــدند و 

مســـابقاتی بود که از لحاظ فنی به تیم کمک کرد و هم 

اینکه تیم ملی بعد از این همه سال یک عنوان قهرمانی 

به دست می آورد. اگرچه شاید عنوان خیلی مهمی نیست 

ولی همین قدم های کوچک می تواند تیم را به جاهای 

بزرگ برساند و همین قدم های کوچک ما در مسیر باعث 

می شـــوند ذهنیت قهرمانی و برتری در بچه ها نهادینه 

شده و این خودش خیلی کمک می کند.« 

این ذات فوتبال است
گل خوردن از افغانســـتان و قرقیزســـتان انتقاداتی را 

از سیســـتم دفاعی تیم ملی به همراه داشته است که 

وی در این خصوص عنوان کرد: »ســـوال درستی است 

و خیلی ها کنجکاو هســـتند که چرا این اتفاق رخ داده 

اســـت. فوتبال زیبایی اش به همین است و تیمی مثل 

افغانستان بر حسب تصادف به ایران گل می زند. خطایی 

می شـــود و از زاویه ای توپ وارد گل می شود که اگر ١٠ 

بار هم تکرار شود آن توپ گل نمی شود ولی در فوتبال 

همه چیز رخ می دهد و این ذات فوتبال اســـت. اینکه 

برزیل ۴ گل از سنگال خورد چرا ندارد. روزی که بد باشی 

نتیجه بد می گیری و بعضی وقت ها خوب هستی ولی 

بازهم نتیجه بد می گیری. این مســـائل اجتناب ناپذیر 

اســـت ممکن اســـت ۶ گل بزنید و یک گل هم بخورید 

این اتفاقات طبیعی است. این گل ها نکته مثبتی هم 

می تواند داشته باشد این که خط دفاعی تیم محک زده 

شود و هیچ حریفی دست کم گرفته نشود.« 

باید تدارکات بهتری داشته باشیم
رضایی همچنیـــن درباره بازی نه چنـــدان خوب تیم 

ملی با ازبکســـتان یادآور شد: »فینال خیلی عجیب و 

غریبی بود این دیدار و با حوادث غیرمترقبه همراه شد. 

در بازی اتفاقاتـــی رخ داد. در دقیقه ١٠گلر مصدوم 

می شـــود و یک ســـری اتفاقات دیگر باعث می شـــود 

به یکباره دو بازیکن را از دست بدهیم. با اینکه نیمکت و 

جایگزین هایی خوبی داریم ولی به یکباره وقتی تفکراتی 

که مربی براســـاس آن تیم را به زمین می فرستد باید در 

ابتدای بازی عوض شود، این کار را سخت می کند. در 

مجموع فکر می کنم تیم باید در یک سری جاها بیشتر 

کار کند تا تقویت شـــود. در بازی فینال جو ورزشـــگاه 

و داوری خیلـــی جاها به نفع ازبکســـتان می شـــود. 

نمی خواهیم بهانه ای داشـــته باشـــیم. این تفکر باید 

بالای تیم باشـــد که بتوانیم این حس برتری و تسلط و 

حس بـــرد را تقویت کنیم و از همه خود را بهتر بدانیم. 

ایمان داشته باشیم می توانیم آینده خوبی را برای تیم 

ملی داشته باشـــیم. باید از این به بعد با حریفان بهتر 

و قوی تر روبه رو شـــویم و بهتر محک بخوریم تا عیار تیم 

بهتر مشخص شود. ســـرمربی باید بتواند عیار تیمش 

را به خوبی متوجه شـــود و ایـــن اتفاقات در بازی های 

تدارکاتی بهتر صورت می گیرد.« 

بدون تفکر تیم اصلی را نبردیم
مربی تیم ملی در واکنش به انتقاداتی که از تیم ملی بابت 

استفاده از همه بازیکنان تیمش در این تورنمنت می شود، 

گفت: »این تصمیم سلیقه ای است و می توان هم به این 

سلیقه و تصمیم انتقاد کرد ولی نمی توان صددرصد این 

کار را اشـــتباه دانست. در بازی ها سعی شد از بازیکنان 

بیشتری استفاده شود و عیار و اندازه این بازیکنان دست 

آقـــای قلعه نویی بیاید. بعضـــی جاها هدف این بود که 

کارهای تاکتیکی را با این بازیکنان جلو ببریم.« 

دیگر حوصله سربر بازی نمی کنیم
رضایـــی با بیان اینکه در تیم ملی تغییرات تاکتیکی به 

چشـــم می خورد، خاطرنشـــان کرد: »تیم ملی نمایش 

امیدوارکننده ای داشت؛ علی رغم اینکه اردوی آنچنانی 

نداشـــت تقریبا هماهنگی صورت گرفت و سبک بازی 

تیم ملی شـــکل گرفت. به هر منتقدی بگویید اعتراف 

می کند که ســـبک بازی عوض شـــده و کار از انفعال و 

تدافعی خارج شده اســـت و تیم فوتبال بازی می کند 

و حوصله سربر نیســـت. این نشان می دهد که فوتبال 

تهاجمی صورت می گیرد و یـــک فوتبال زیبا و جذاب 

درحال انجام است و نتیجه هم مدنظر قرار می گیرد.« 

وی در مورد برنامه های آتی تیم ملی و حریفان تدارکاتی 

آینده این تیم نیز افزود: »فعلا معلوم نیســـت که برنامه 

دقیق چه اســـت. بستگی به فدراسیون دارد و باید این 

امکان باشد که تیم ملی چند بازی خوب انجام بدهد. 

این بستگی به اقدامات فدراسیون دارد.« 

 

به زودی در فوتبال هر بازیکن
یک مربی خواهد داشت

رضایی در واکنش به انتقاداتی که متوجه کادر شلوغ تیم 

ملی مطرح است، اضافه کرد: »اینکه کادر فنی شلوغ 

است چیز من درآوردی اســـت و فکر می کنم مغرضانه 

باشـــد. همه نیمکت های دنیا تا دل تان بخواهد اندازه 

بازیکن مربی اســـت. برخی در تمرین هســـتند و روی 

نیمکت نیستند. در آینده فوتبال، هر بازیکن یک مربی 

خواهد داشت. در تمرینات حضور مربیان خیلی مفید 

است. این حرفا من درآوری و مغرضانه است. وقتی یک 

مربی خارجی می آید و مربیان خارجی ای را می آورد که 

اصـــلا معلوم نبوده کجا کار کرده اند و به یکباره در تیم 

ملی ایران روی نیمکت می نشستند جای سوال دارد. 

سابقه مربیان کنونی تیم ملی همه مشخص است ولی 

قبلا افرادی به عنوان مربی در تیم ملی بودند که اصلا در 

حد و اندازه نیمکت تیم ملی نبودند و سابقه مشخصی 

نداشتند. سابقه همه مربیان تیم ملی معلوم است.« 

بازیکنان تیم ملی حرفه ای هستند
وی همچنین متذکر شد: »هر وقت در هر گروه که هدف 

مشـــترک دارند چندگروهی و باندبازی ایجاد می شود 

دودش ابتدا به چشـــم بازیکنان و بعد به چشم کل تیم 

می رود. اگر قبلا اتفاقی افتاده کل گروه آسیب دیده اند 

و فکر می کنم این اتفاق خوبی است و درس خوبی گرفته 

شده اســـت. همه بازیکنان تیم ملی حرفه ای هستند 

و همه به خوبـــی می دانند باید همدل و یک صدا برای 

موفقیت تیم تلاش کنند.« 

قلعه نوییی مسیر خودش را می رود
رضایی در رابطه با مصاحبه تند محمد مایلی کهن علیه 

امیر قلعه نویی و مطرح کردن این ادعا که او در انتخاب 

برخی سرمربیان لیگ برتری نقش داشته است، گفت: 

»همه اینها نظر است ولی مطمئنا بازخورد افکار عمومی 

می تواند تاثیر داشته باشد که نظر و انتقادی که صورت 

می گیرد درست هست یا خیر. مطمئنا وقتی یک مربی 

داخلی در تیم ملی حضور دارد انتقادات بیشتر خواهد 

بود و یک سری آدم ها انتقاداتی می کنند ولی مهم این 

است که مربی کار خودش را ادامه بدهد. اگر قرار باشد 

مربی تیم ملی حرف این و آن را ملاک کار خودش قرار 

بدهد نمی تواند مسیر خودش را جلو ببرد. اگر انتقادی 

ســـازنده اســـت باید گوش داد در غیر این صورت این 

حرف ها زودگذر است و تمام می شود و می رود.« 
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فوتبال ایران

دستیاران یحیی خواهان افزایش دستمزد
پرســـپولیس در شرایطی فصل گذشته قهرمان لیگ برتر و جام حذفی شد که دستیاران 

خارجی او با رقمی در حدود 180 هزار دلار در این باشـــگاه فعالیت داشـــتند و یحیی 

گل محمدی نیز از عملکرد آنها رضایت کامل داشت. اما در این میان سرمربی پرسپولیس 

دســـتیاران ایرانی هم در کادرش داشت که دستمزد آنها متفاوت بود. به طور مثال کریم 

باقری ۴ میلیارد تومان برای یک فصل قرارداد داشـــت اما عسگری و خانبان قرارداد یک 

میلیارد تومانی با پرسپولیس داشتند که حتی روی نیمکت تیم شان هم می نشستند. اما 

سید جلال حسینی که به خاطر نداشتن مدرک مربیگری لازم اجازه نشستن روی نیمکت 

مربیان را نداشت با دستمزد دو و نیم میلیارد تومانی کارش را در این تیم انجام داد. در این 

میان با خبر شدیم که برخی از دستیاران گل محمدی خواهان افزایش چشمگیر قرارداد 

خود شده اند. این در حالی است که همه اعضای کادرفنی پرسپولیس قراردادشان با این 

باشگاه به پایان رسیده و فقط خود یحیی یک فصل دیگر قرارداد دارد. در این میان مربیان 

خارجی پرسپولیس قرار است از طریق ایمیل با باشگاه مذاکرات شان را در این هفته برای 

تمدید قرارداد انجام دهند. 

 دیدار درویش و بیرانوند بدون صحبت
در مورد نوتیس دوم

رضا درویش روز گذشته در حالی به منزل علیرضا بیرانوند رفته و از او عیادت کرد که بین 

طرفین هیچ صحبتی در مورد نوتیس های این بازیکن با باشگاه نشد. در این مورد با خبر 

شدیم که موضع باشگاه پرسپولیس در قبال دو نوتیس ارائه شده از سوی بیرانوند و وکیلش به 

این باشگاه همچنان تغییر نکرده است. از این جهت که این باشگاه در نظر داشته و دارد که 

پرداختی به تمامی سرخپوشان باید در یک زمان انجام شود و بازیکنی نباید زودتر یا دیرتر 

پولش را بگیرد. از این رو باشگاه پرسپولیس به دنبال این است که هر چه زودتر با اعضای 

تیم خود تسویه حساب کند و بیرانوند نیز یکی از این نفرات است. اینکه حالا چه زمانی این 

اتفاق رخ دهد مشخص نیست. اما اینکه بیرانوند برای فسخ قرارداد بعد از نوتیس 5 روزه 

دومش به این باشگاه اقدام کند یا نه هم به اعتقاد نزدیکان او بعید است رخ دهد. از این 

جهت که بیرانوند نمی خواهد با این کار خودش را مقابل هواداران پرسپولیس قرار دهد. 

مخصوصا اینکه او جزء با تجربه ها و کاپیتان های تیمش به حساب می آید. البته از طرف 

دیگر اگر فسخ قرارداد او منجر به مذاکره برای بستن قرارداد جدید و افزایش رقم قرارداد این 

گلر ملی پوش بشود به سود باشگاه نیست و این می تواند به ضرر قرمزها باشد. 

 توافق پشت پرده چند باشگاه لیگ برتری
برای کم کردن دستمزدها

تعدادی از باشگاه های لیگ برتری پشت پرده توافقاتی با یکدیگر داشته اند تا اجازه ندهند 

بازیکنان، مربیان و البته واســـطه در بازار نقل و انتقالت قیمت خود را بالا برده و دستمزد 

ســـنگینی را طلب کنند. این باشگاه ها برای دستمزد بازیکنان و مربیان سقفی را تعیین 

کرده اند و خواســـتار این شده اند که همگی در مذاکرات شان با بازیکنان و مربیان آزاد بر 

اساس این مبلغ رقم تعیین کنند. در همین راستا باشگاه های اشاره شده برای بازیکنان 

دســـتمزد 3 تا 5 میلیاردی را در نظر دارند و برای مربیان هم ســـه تا چهار میلیارد دستمزد 

تعیین کرده اند. اینکه این اقدام آنها تا چه اندازه در بازار نقل و انتقالات تاثیر گذار خواهد 

بود را گذر زمان نشان خواهد داد. اما همین مساله حداقل تا الان باعث شده که بازیکنان 

و مربیان در مذاکرات شان با باشگاه های خود و تیم های دیگر نتوانند به توافق مالی برسند 

و بازار  گرمی شان هم تا حد زیادی بی اثر بوده است. البته حساب یک سری از باشگاه های 

متمول لیگ برتری جداست و این باشگاه ها برای بستن تیمی پرستاره و تضعیف رقبای خود 

پیشنهادهای وسوسه انگیزی را به بازیکنان شاخص لیگ برتری می دهند. هر چند تعداد 

این باشگاه ها و تعداد بازیکن لیگ برتری که می توانند جذب کنند مشخص است و شاید 

بعد از تکمیل ظرفیت این دسته از باشگاه ها آن وقت تازه باشگاه های دیگر فعالیت های نقل 

و انتقالاتی خود را به صورت جدی تری دنبال کنند. 

رحمان رضایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: تورنمنت کافا غنیمتی برای تیم ملی بود

باید با حریفان بهتری بازی کنیم
  گل خوردن از افغانستان عجیب نبود               تیم ملی دیگر تدافعی نیست

  گزارش

تمرینات تیم فوتبال ســـپاهان این هفته و از روز ۴ تیر با حضور 

مورایس و بازیکنان در اصفهان اســـتارت می خورد. ســـرمربی 

طلایی پوشـــان که در روزهای گذشته بر فعالیت نقل وانتقالاتی 

نظارت داشت، با ورود به ایران، ادامه فعالیت های نقل و انتقالاتی 

و فنی تیم را با برگزاری جلسات مستمر با مدیریت باشگاه از نزدیک 

دنبال می کند. دســـتیاران این مربی نیـــز امروز راهی اصفهان 

می شوند. آنها که اخیرا با وجود اهداف بزرگ، در کسب قهرمانی 

ناکام ماندند، هرچند هزینه زیادی می کنند اما نمی توانند در رقابت 

با سرخابی ها کاری از پیش ببرند و همیشه یک قدم از آنها عقب 

هستند. کاری که مورایس با سپاهان کرد مشابه همان اتفاقی بود 

که با محرم نویدکیا در سپاهان رخ داد. فقط این مجموعه کمی 

گران قیمت تر بود. این جهش هزینه ها نیز برای سپاهان کارساز 

نبود و آنها همچنان در حســـرت جام هستند. این بار هم مدیران 

سپاهان برای قهرمانی تیم می بندند و البته با تجربه تر شده اند. 

سپاهان از قهرمانی دست نمی کشد و در دومین سال حضور ژوزه 

مورایس با توان چندبرابری برای کسب این عنوان تلاش می کند، تا 

سرانجام پس از نزدیک به یک دهه طلسم قهرمانی طلایی پوشان 

شکسته شـــود و البته که آنها برای کسب این مهم نیاز به تیمی 

به مراتب قدرتمندتر، باهوش تر و فرصت طلب تر دارند. 

همه چیز تحت کنترل مورایس است
سپاهان امسال باید در سه جبهه لیگ برتر، جام حذفی و لیگ 

قهرمانان آســـیا به مصاف رقبای خود برود که مسابقات آسیایی 

سنگین و دشوار خواهد بود. از این رو حساسیت روی یارگیری های 

این تیم بیش از گذشته است و مدیران این باشگاه نهایت همکاری 

را با سرمربی خود انجام داده اند. شاید از نگاه ما هزینه هایی که 

سپاهان می کند زیاد باشد اما در مقایسه با رقبای آسیایی شاید 

بتوان گفت هیچ هزینه ای نکرده است. رقابت نابرابری که در آسیا 

وجود دارد اجازه نمی دهد ما قدرت اول باشیم. با این حال سپاهان 

به گفته مدیرانش در تلاش اســـت حضور قدرتمندانه ای در این 

مسابقات داشته باشد. مورایس شخصا سفری به برزیل داشته است 

و در مدتی که در خارج از ایران حضور داشت، فعالیت های جدی 

را برای جذب بازیکن باکیفیت از نزدیک دنبال کرده است. علاوه بر 

این کمیته اســـتعدادیابی به طور جدی در زمینه نقل وانتقالات 

فعالیت می کند. این طور که شـــنیدیم شاکله اصلی تیم حفظ 

می شود. از طرفی باشگاه سپاهان به بازیکنانی که قرارداد دارند 

اجازه جدایی نمی دهد و تلاش کرده نفرات موردنیاز این مربی را 

وادار به تمدید کند. از این رو مورایس تمام بازیکنان اثر گذار سال 

گذشته خود را در اختیار داشته و دغدغه ای در این خصوص ندارد. 

خانه تکانی در فاز خارجی ها
تیم سپاهان در نقل وانتقالات تابستانی گذشته چند خارجی به 

خدمـــت گرفت اما همه این خارجی ها آن طور که توقع می رفت 

به کار این تیم نیامدند. مانوئل فرناندز، الویس کامســـوبا، رناتو 

داسیلویرا، نیلسون جونیور و ایگور کاتاتائو 5 بازیکنی بودند که در 

طول فصل بیست و دوم برای سپاهان بازی کردند، اما ۴ بازیکن 

از این لیســـت به دلایل مختلف دیگر شرایط ادامه همکاری با 

سپاهان را ندارند. 

نیلسون در بازی های ابتدایی فصل در ترکیب اصلی قرار می گرفت 

اما خوب نبود. به همین دلیل دانشگر جای او را در ترکیب اصلی 

گرفت و ترکیب خوبی را در کنار رناتو داسیلویرا ساخت. در میانه 

فصل بعد از جدایی رناتو، ســـیاوش یزدانی به سپاهان آمد، اما 

مورایس در بیشـــتر بازی ها به دانشگر و نیلسون اعتماد کرد. با 

مصدومیت مدافع برزیلی شـــانس به یزدانـــی رو کرد. از این رو 

شاید بتوان او را از سپاهان جدا شده دانست. هرچند هنوز هیچ 

چیز رسما اعلام نشده و باید منتظر باشیم تا تیم نقل وانتقالاتی 

باشگاه سپاهان نفرات تازه را رو کنند. 

راه مسدود ماندنی ها
امید نورافکن: ســـپاهانی قرارداد نورافکن را خیلی زود تمدید 

کرد. او از استقلال و پرسپولیس پیشنهاد داشت و اگر سپاهان 

تعلل می کرد چه بسا در تعطیلات پایان فصل سرخابی ها قاپ او 

را می دزدیدند. از این رو ســـپاهانی ها این بازیکن را باز هم برای 

خود نگه داشـــتند تا این ستاره که توانایی بازی در چند پست را 

دارد، اصفهانی باقی بماند. 

شهریار مغانلو: مصاحبه تلویزیونی شهریار مغانلو او را به کمیته 

انضباطی این باشگاه کشاند. او ادعا کرده بود هرچند هنوز یک 

فصل دیگر از قراردادش با سپاهان باقی مانده اما پیشنهادهای 

زیادی دارد. با این حال باشگاه سپاهان در تازه ترین اظهاراتش 

اعلام کرده شهریار در این تیم  می ماند. در جلسه اخیر دو طرف 

لزوم ادامه همکاری به مغانلو گفته شـــد و او که خود نیز از ابتدا 

می دانست باید تا پایان قراردادش در این تیم بماند و تنها در صورت 

لژیونر شدن شانس جدایی دارد، خواسته سپاهان را تایید کرد. 

جلال علی محمدی: این بازیکن هرچند در ابتدای فصل قبل 

مصدوم شـــد اما در ادامه چنان پرقدرت برگشـــت که به یکی از 

اصلی ترین های ترکیب مورایس تبدیل شـــد. حالا قرارداد او به 

پایان رســـیده است اما مورایس او را می خواهد. از این رو باشگاه 

سپاهان مذاکرات جدی را با این بازیکن آغاز کرده است. هر چند 

تا این لحظه توافق حاصل نشـــده اما شنیده می شود باید او را 

همچنان سپاهانی بدانیم. 

رامیـــن رضائیان: با وجود اینکه هنوز یک فصل دیگر از قرارداد 

رامیـــن رضائیان با ســـپاهان باقی مانده اســـت این بازیکن با 

اظهاراتش این شبهه را به وجود آورد که شاید قصد جدایی دارد. 

بـــا این حال خبری در مورد تیم بعـــدی او وجود ندارد و به نظر 

می رسد هر چند وی به صورت ضمنی حرف از جدایی زده است، 

اما فصل بیست و سوم هم با پیراهن سپاهان دیده شود. رضائیان 

با قراردادی 2ساله در ابتدای لیگ بیست و دوم به سپاهان پیوست 

و بندی هم در قرارداد این بازیکن برای جدایی مشروط گنجانده 

نشـــده تا با اســـتناد به آن بتواند به صورت یکطرفه قراردادش را 

فسخ کند و جدا شود. قرارداد این بازیکن طوری تنظیم شده که 

در صورت فسخ یکطرفه باید غرامت سنگینی بپردازد، در نتیجه 

هیچ باشگاهی حاضر نیست ریسک کند چراکه در ازای پرداخت 

این مبلغ می تواند بازیکنی هم تراز رامین بخرد. در نتیجه جدایی 

او به طور کلی منتفی است. 

شاهراه ورودی ها
کاوه رضایی، رضا شکاری، رضا اسدی و مهدی حسینی بازیکنان 

لیست خرید سپاهان هستند. از این لیست تاکنون فقط شکاری 

جذب سپاهان شده است. رضا شکاری هنوز با سپاهان قرارداد 

داشت اما سپاهانی ها با پرداخت رضایت نامه 300هزار دلاری این 

بازیکنان نسبت به جذب او اقدام کردند تا مهاجم سیرجانی ها بار 

دیگر فوتبال خود را در اصفهان دنبال کند. 

از این لیســـت هر بازیکن دیگری راهی اصفهان شود به همین 

اندازه برای هواداران ســـپاهان جذاب خواهد بود و البته با توجه 

بـــه توانایی های این بازیکنان شـــاهد تیمی بهتر از ســـپاهان 

پیشین خواهیم بود. از میان گزینه های داخلی نام کاوه رضایی 

از اولویت هاســـت چراکه مورایس مهاجم می خواهد. هر چند 

مدیران سپاهان در حال بررسی شرایط چندین بازیکن خارجی 

هم هستند، تا از میان آنها یکی را برای خط حمله انتخاب کنند. 

در کنار این لیســـت بازیکنانی چون محمد محبی و شـــجاع 

خلیل زاده نیز به سپاهان لینک شدند. محبی فصل قبل هم مورد 

توجه سپاهان بود اما با این انتقال مخالفت کرد. از این رو این بار 

نیز تلاش زیاد ســـپاهان برای بازگرداندن این مهاجم  ملی پوش 

بی نتیجه مانده و محبی همچنان دســـت رد به سینه سپاهان 

می زند. این بازیکن از تیم های خارجی پیشـــنهاد دارد و ترجیح 

می دهد اگر قرار است از استقلال جدا شود به تیمی خارجی برود. 

سپاهانی ها با وجود اینکه شجاع خلیل زاده به آنها پیشنهاد شده 

است علاقه ای به همکاری با او ندارند. آنها ترجیح می دهند در 

این پست بازیکن جوان تری به خدمت بگیرند. از این رو این انتقال 

در همان ابتدا منتفی شد. 

آنچه مورایس برای موفقیت در 3 جام می خواهد

مرد پرتغالی برای قهرمانی تیم میبندد؟ نیلوفر مژدهی
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